



日本涮涮鍋專門店

OMN!PORK 新豬肉

Omnipork 純植物肉：
Omnipork Plant-based Meat:

膽固醇 0 毫克*
Contains 0mg cholesterol*

卡路里 ↓ 65%**
Calories 65% lower**

低脂*
Low fats*

Omnipork 膳良豬獨有的純素蛋白質配方主要來自豌豆、非基改大豆、冬菇和米，提供人體所需的優質氨基酸。更重要是它含零膽固醇、無添加抗生素、無添加激素、零殘忍，與真正豬肉相比，其飽和脂肪遠低70%，熱量低65%，卻能同時提供更多膳食纖維、333%鈣質和53%鐵質*。

Through a proprietary blend of plant protein from pea, non-GMO soy, shiitake mushroom & rice, the superfood Omnipork offers high-quality complete vegan protein with all the essential amino acids that our body needs to function effectively. It is completely plant based. It is also cholesterol-free, antibiotic-free, hormone-free, cruelty-free, and is much lower in saturated fat and calories than real pork, while offering much higher fiber, calcium and iron.

Green Monday 以多元化企業模式去推動素食及減少肉類消耗，藉以抗衡氣候變化，並於2018年針對全球消耗量最大的肉類——豬肉，公佈首個功能全面的植物為本替代品Omnipork膳良豬。

Green Monday 創辦人楊大偉獲世界經濟論壇的姊妹機構施瓦布社會企業家基金會選為2018年度社會企業家



**OMN!PORK
新豬肉**



Green Monday 創辦人楊大偉

“本食品/菜式採用 Omnipork 膳良豬取代傳統豬肉”
“Omnipork (plant-based meat) is used to replace regular pork.”

* 每100克膳良豬含0毫克膽固醇及2.7克脂肪。 ** 與一般未經烹調的豬肉碎(瘦肉佔84%)^{*}相比，膳良豬的熱量低65%。^{*}(參考資料：美國農業部營養資料庫)
*Each 100g of Omnipork contains 0mg cholesterol and 4.4g dietary fiber. **Compared with uncooked regular ground pork (84% lean)^{*}, the calorie content of Omnipork are 65% lower. (^{*}Reference: USDA National Nutrient Database for Standard Reference Omnipork)



日本涮涮鍋專門店



きのこベジ豚つみれ
香菇免治膳良豬
Minced Omnipork with
Mushroom



\$39

黒トリュフ ベジ豚つみれ
黑松露免治膳良豬
Minced Omnipork with Black Truffle



\$45

きのこベジ餃子
香菇膳良豬餃子
Mushroom & Omnipork
Dumplings



\$32

黒トリュフベジ餃子
黑松露膳良豬餃子
Black Truffle & Omnipork
Dumplings



\$32

甘〜いキャベツ
椰菜
Cabbage

ゴーヤ
苦瓜
Bitter Melon

ねじり人参
甘筍絲
Shredded Carrot

わさび菜
山葵菜
Wasabi Greens

野菜盛り合わせ
香菇免治膳良豬野菜盛合
Minced Omnipork with Mushroom
and Assorted Vegetables (6 types)

\$79



甘シャキ味えのぎ
啡金菇
Brown Enoki
Mushroom

黒キクラゲ
黑木耳
Black Fungus

きのこベジ豚つみれ
香菇免治膳良豬
Minced Omnipork with
Mushroom

• 当店ではサービス料として別途ご利用金額の10%を頂いております。商品写真は一定条件下で撮影したものです。写真の商品は一例を写したものであり、ご不明な点などございましたら、お気軽に店員にお声かけ下さいませ。
• 另收加一服務費。所有圖片為產品於某一狀態下拍攝，僅顯示產品大概外觀，如對產品有任何查詢，歡迎與店員聯絡
Subject to 10% Service Charge. Photos of products are taken under certain conditions and reveal only the general appearance. Should there be any questions, please ask our staff for assistance.